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L’ALCALDE ESCRIU
És tot un orgull i un privilegi escriure 
aquestes paraules com a alcalde de Premià 
de Mar. Toca, en primer lloc, agrair el treball 
i la confiança del meu antecessor i amic, 
Miquel Àngel Méndez, i la complicitat 
de tot l’equip de Govern per ajudar-me a 
adaptar-me immediatament a les noves 
responsabilitats, que són màximes. No 
negaré que el moment és complex i el 
futur es dibuixa amb incerteses a causa 

de la pandèmia, però us puc assegurar que l’equip de Govern 
és ferm, cohesionat i preparat per donar-ho  tot.  La prova és 
que, en molt poc temps, la ciutat compta amb un Pla per la 
reactivació econòmica i social i una proposta de pressupostos 
que ara cerca la complicitat de totes les forces polítiques del 
consistori. En aquest sentit, ara és el moment de fer un front 
comú per potenciar un pressupost de clara vocació social i amb 
un retorn de les inversions que continuïn la millora de carrers, 
voreres i parcs. Ara és el moment de mostrar unió davant de 
la pandèmia i les seves conseqüències. Ara és el moment de 
posar-nos d’acord. Premià de Mar ho mereix. Ja tindrem temps 
de seguir polint les diferències.

Rafa Navarro 
Alcalde de Premià de Mar
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Ambulatori Urgències  93 754 77 13
Ambulatori  93 754 77 11
Atenció social i a les persones                         93 741 74 04
Biblioteca Municipal Martí Rosselló  93 751 01 45
Centre Cívic  93 752 99 90 
CESPA (recollida mobles vells i neteja)      93 751 00 96 
Correus i Telègrafs  93 752 26 93 
Deixalleria   93 751 27 66
Emergències  112 
ENDESA (avaries)                                                    800 76 07 06
Escola Municipal de Música  93 752 27 73 
Escola Bressol Municipal Els Gafarrons   93 752 35 11 
Jutjat de Pau  93 752 06 35 
Ràdio Premià de Mar 95.2 fm  93 752 25 25
Medi Ambient  93 752 27 11
Mossos d’Esquadra  088 
Museu d’Estampació Tèxtil  93 752 91 97 
Oficina de Català  93 754 86 91 
OAC 360º 93 595 39 92 
Organisme Gestió Tributària (ORGT) 93 472 91 03
Pavelló Municipal d’Esports  93 752 35 79
Policia Local  092 
Policia Local (tràmits)  93 741 74 22 
Piscina Municipal  93 754 90 56 
SECE (enllumenat públic) 900 13 13 26
Servei d’Informació i Atenció a la Dona    93 741 74 04
Servei d’Habitatge  93 741 74 04
AGBAR 900 40 50 70
Taxis Premià  93 752 57 57 
Taxi adaptat  617 088 363
Taxis 24 hores  691.870.846 
   

Oficina d’Atenció Ciutadana (OAC)

93 741 74 00
Horari d’hivern (16 de setembre-15 de juny):
• De dilluns a divendres de 9 a 14 h
• Dimarts i dijous de 14 a 19.30 h  
 
Horari d’estiu (16 de juny-15 de setembre):
• De dilluns a divendres de 9 a 14 h

PREFERENTMENT AMB CITA PRÈVIA

Adreça: 
   C. Del Nord, 60

Telèfons d’interès

Totes les activitats de la vila a: 
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RAFA NAVARRO, AMB 
LA REACTIVACIÓ SOCIAL 
I ECONÒMICA

El ple municipal del 19 de desembre 
va escollir Rafa Navarro com a alcalde 
de Premià de Mar, després que Mi-
quel Àngel Méndez hagués formalit-
zat la seva renúncia al càrrec. El ple es 
va celebrar a l’Espai l’Amistat, sense 
públic a causa de les restriccions per 
la COVID-19.
Rafa Navarro va obtenir 7 vots. En no 
obtenir la majoria absoluta cap dels 
candidats, automàticament var ser 
proclamat alcalde el candidat de la 
llista més votada. El repartiment dels 
vots va anar de la següent manera: 
9 per a Pep Ripollès, candidat ERC-
JxP-AM; 7 per a Rafa Navarro, de Jx-
CAT-PDeCAT; i 3 per José M. Cano, de 
C’s.
Rafa Navarro és regidor des del gener 
de 2018 i fins al dia de la seva investi-
dura encapçalava les regidories d’En-

senyament, Joventut, Comunicació, 
Participació ciutadana i Polítiques 
digitals. Anteriorment havia estat 
també al davant de les regidories 
d’Esports i de Turisme. 

Diàleg crític i constructiu amb els 
grups municipals
Durant el seu primer discurs com a 
alcalde, Navarro va destacar que és 
nascut a Premià de Mar, on també ha 
crescut i s’ha format, i on va iniciar la 
seva carrera professional com a pe-
riodista i va destacar la seva relació 
amb les entitats esportives de la vila. 
En referència a la seva línia de treball, 
va subratllar que continuarà la ma-
teixa que ha portat a terme des que és 
regidor, amb “capacitat de gestió, fo-
ment del talent i del treball en equip, 
agilitat de resposta i diàleg”. En aquest 

sentit, es va referir a tots els grups 
municipals, als quals va demanar un 
“diàleg crític, però constructiu.”  
Pel que fa als seus compromisos prin-
cipals, l’alcalde, que es va referir al 
pacte de govern entre JxCAT-PDeCAT 
i PSC-UxP-CP,  va parlar “d’una estra-
tègia que passa per continuar ampli-
ant l’assistència a les persones” i a la 
necessitat de prioritzar la reactivació 
social i econòmica en un moment 
com l’actual. Finalment, Rafa Navar-
ro també va enumerar altres compro-
misos com ara l’impuls de millores 
als carrers “prioritzant la sostenibi-
litat per sobre del carburant fòssil”, 
així com projectes relacionats amb 
ensenyament, joventut, igualtat, ha-
bitatge, i espai públic, a més d’un pla 
estratègic “per pivotar cap a una ciutat 
intel·ligent”. 

EL NOU ALCALDE DEFINEIX AL SEU DISCURS D’INVESTIDURA 
UNA LÍNIA DE TREBALL CENTRADA EN LA GESTIÓ, EL 
TREBALL EN EQUIP, L’AGILITAT DE RESPOSTA I EL DIÀLEG

DAVID GUTIÉRREZ LLIURA LA VARA AL NOU ALCALDE RAFA NAVARRO
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Toni Subirà
JxCAT-PDeCAT
En aquesta nova etapa amb 
Rafa Navarro al capdavant 
prioritzem la reactivació 
de la vila, sense oblidar els 
reptes del programa amb 
el qual ens vàrem presen-
tar amb l’anterior alcalde 
Miquel A. Méndez.

Pep Ripollès
ERC-JxP-AM
Venim d’un alcalde esgotat 
i desmotivat que era molt 
evident que requeria un 
relleu.  De fet, no esperem 
gaires novetats, ni grans 
canvis.  És un canvi de ca-
res, però les polítiques són 
les de sempre.

Paquita Guirao
CP-AMUNT
Per assolir els reptes que 
tenim: rescat social, ha-
bitatge públic, expropiar 
Can Sanpere, preservar el 
litoral, garantir el padró, 
protegir el comerç... més 
que un nou alcalde, cal un 
canvi de govern!

David Gutiérrez
PSC-UxP-CP
Desitgem al nou alcalde 
sort i encerts en aquesta 
nova etapa. Estem segurs 
que l’aliança entre Junts 
per Premià i el Partit dels 
Socialistes de Catalunya 
es mantindrà forta 
durant tot el mandat.

Josep Maria Cano
C’s
Hemos vivido con perpleji-
dad como el que era Alcal-
de de nuestro municipio 
y decía que se presentaba 
para defender los intereses 
de los vecinos abandonaba 
el barco en plena pande-
mia.

Elena Martín
PECP
Al nou alcalde li desitgem 
sort i encerts. I li demanem 
sensibilitat social i medi-
ambiental. Això vol dir su-
port a les persones, carrers 
amables, més verd, més 
comerç local i protecció del 
litoral.

ELS PARTITS
OPINEN

RAFA NAVARRO, 
ALCALDE DE PREMIÀ 
DE MAR

MARTA ARIÑO I DOLORES MORILLA, NOVES REGIDORES DEL PLE

Marta Ariño (JxCAT-PDeCAT) i Dolores Morilla 
(PECP) van prendre possessió dels seus càrrecs com 
a regidores municipals en el decurs del ple ordinari 
de gener. Les noves regidores substitueixen respecti-
vament Miquel Àngel Méndez i Rafa Fernández, que 
van renunciar als seus càrrecs en el ple ordinari de 
desembre.
Marta Ariño és diplomada en Ciències Empresarials, 
té un postgrau en Assessorament Financer, Instru-
ments i Mercats Financers de l’UPF i està col·legiada 
com a API i Aicat (Agents de la propietat immobilià-
ria i agents immobiliaris de Catalunya). Anava com 
a independent a les llistes de JxCAT-PDeCAT en les 
eleccions municipals de 2019.
Per la seva part, Dolores Morilla va estudiar Auxiliar 
administratiu i té formació en gestió sanitària, camp 
en el qual ha desenvolupat gran part de la seva vida 
professional. És militant de Podemos des de l’any 
2014. 
Es dona la circumstància que, amb la incorporació 
de les noves regidores, per primera vegada en la his-
tòria de la vila, el Ple i el govern de Premià de Mar 
estan compostos per més dones que homes.
   
                                                                                                                                         

MARTA ARIÑO DOLORES MORILLA

MIQUEL A. MÉNDEZ RAFA FERNÁNDEZ
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Coincidint amb la investidura de Rafa Navarro com a al-
calde i la incorporació de Marta Ariño com a regidora de 
JxCAT-PDeCAT, s’ha fet una remodelació en la distribució 

de les delegacions entre els membres del govern municipal. 
Ariño, que va prendre possessió al ple de gener, ocupa les 
delegacions de Serveis econòmics, Contractació i Secretaria.

Una altra de les novetats del govern municipal és la creació 
d’una nova regidoria encarregada de gestionar els aspectes 
vinculats amb els animals a Premià de Mar. La regidoria de 
Benestar animal, de la qual n’és la delegada la regidora Ma-
ria Luz Cánovas (PSC-UxP-CP), té entre d’altres funcions 
les de fomentar la qualitat de vida animal; la creació d’una 
oficina o taula de convivència, defensa i protecció dels ani-
mals; el cens d’animals domèstics; la recollida d’animals de 
la via pública; els espais de lleure per a gossos o la col·labo-
ració amb els centres veterinaris per fer campanyes d’este-
rilització i de cura dels animals, entre d’altres. Alhora, des 
de la regidoria també s’impulsaran campanyes de civisme i 
de tinença responsable d’animals.

ES CREA UNA NOVA REGIDORIA 
DE BENESTAR ANIMAL 
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A finals de novembre la Taula pel Pacte per la reactivació 
social i econòmica de Premià de Mar va acordar quines 
havien de ser les primeres accions a desenvolupar del to-
tal de les propostes acordades. 
Cal destacar que en total la Taula va recollir 397 propostes 
de les quals, en les diferents sessions de treball se’n van 
descartar 152, mentre que les 245 restants es portaran a 
terme en diferents fases. D’aquestes, 25 van ser consi-
derades com a urgents. Algunes d’elles ja s’han posat en 
funcionament i la resta s’aniran desenvolupant al llarg 
del primer trimestre. Es tracta de propostes dels àmbits 
de l’economia i el comerç, els serveis socials i la salut. 
Cal recordar que la Taula pel Pacte per la reactivació so-

cial i econòmica s’ha activat amb l’objectiu de disposar 
d’eines per a la reactivació socioeconòmica de la vila, 
atenent de forma especial a les famílies, els comerços, 
els autònoms i les empreses que més estan patint la crisi 
derivada de la pandèmia de la COVID-19.
La Taula està dividida en 3 grups de treball: Polítiques 
Socials i Protecció Social, Reconstrucció Econòmica i Sa-
nitat i Salut Pública, dels quals en formen part represen-
tants de tots els grups municipals i de les diverses taules 
de treball engegades a l’Ajuntament, agents econòmics, 
socials, sanitaris, culturals i esportius de la vila, comu-
nitat educativa, associacions de veïns, sindicats, tercer 
sector i entitats.

ES POSEN EN MARXA LES MESURES 
URGENTS DEL PACTE PER LA 
REACTIVACIÓ SOCIAL I ECONÒMICA

• Estudiar la creació de vivers d’emergència. Facilitar 
vivers d’empreses en dependències municipals per a 
aquells petits projectes d’emprenedoria que vulguin 
posar-se en funcionament en època de la pandèmia.                     

• Subvenció de les taxes de terrasses per a la restauració.        
• Eximir als bars i restaurants de les taxes d’escombrari-

es i terrasses en període de tancament obligatori.          
• Ajuda directa a totes les persones autònomes, comple-

mentària als ajuts del govern i l’Estat.                           
• Ajudes directes: lloguer de locals, d’oficines i altres.       
• Creació d’una APP amb un directori del comerç i ser-

veis de Premià de Mar.
• Reforçar i/o ampliar la digitalització dels comerços, 

• Mantenir el grup de persones voluntàries per fer su-
port a les persones o famílies que han de fer confina-
ment.     

• Trucades a la gent gran com a reforç al Projecte RA-
DARS.               

• Manteniment del programa de suficiència alimentà-
ria per als menors escolaritzats, també fora dels perí-
odes escolars.                     

• Que, davant dels confinaments nocturns, l’Ajunta-
ment elabori un pla per a les persones sense sostre, 

RELACIÓ DE MESURES URGENTS D’EXECUCIÓ IMMEDIATA

ECONOMIA I COMERÇ

SERVEIS SOCIALS        

creant eines informàtiques, logístiques i econòmiques 
que facilitin la compra en línia als comerços locals i el 
repartiment a domicili.

• Estudi de viabilitat per a la promoció i concurs d’una 
solució logística per a les diferents ofertes en línia i a 
domicili, tant del comerç com de la restauració, que 
doni cobertura a Premià de Mar i a les poblacions ve-
ïnes.

• Estudi i assessorament de plataforma logística a Pre-
mià de Mar per repartiment a domicili.

• Promoure la marca de comerç local i vincular-la a ac-
cions concretes com la compra amb xecs regals per les 
botigues i/o els serveis locals.

incloent un recurs mancomunat per afrontar les situ-
acions d’emergència residencial de persones sense llar.          

• Crear una dotació d’habitatges per a l’emergència ha-
bitacional.               

• Crear un servei de gestió i tramitació per a famílies vul-
nerables per mitigar la bretxa digital (per tramitar bo 
social, ajuts...).                

• Que els menjadors socials i per a la gent gran es man-
tinguin oberts i en funcionament. En cas que no sigui 
possible, buscar mantenir-los amb servei a domicili.                                                 



7VILA PRIMÍLIA

• Servei de psicologia per a les associacions.                  
• Garantir suport psicològic a les persones afectades 

per la COVID-19, treballadores de centres sanitaris, de 
cura de persones grans o vulnerables.                

• Increment de la neteja dels parcs, zones infantils, etc.                                                                  
• Oferir suport i assessorament a les persones i famí-

lies que han de complir un confinament, en especial a 
aquelles que són susceptibles de patir conseqüències 
econòmiques, laborals o psicològiques. 

• Elaborar campanyes d’informació ciutadana perma-
nent sobre les mesures de protecció sanitàries recoma-
nades per la comunitat científica, especialment per a 

adolescents i joves.                      
• Impulsar un programa de formació subvencionat 

per l’Ajuntament en gerontologia amb l’objectiu de 
nodrir els centres residencials d’aquests professi-
onals i que també doni sortida laboral a persones 
empadronades a Premià de Mar i que estiguin in-
teressades en el sector.                      

• Seguiment de la situació de les residències i mate-
rial suficient.              

• Garantir els Equips de Protecció Individuals i for-
mació necessària als serveis essencials de compe-
tència municipal.                                                                                                                                          

Recentment, s’ha posat en marxa el web pre-
miademar.cat/reactivemPdM on es recull tota 
la informació sobre el Pacte per la Reactivació 
Social i Econòmica així com un retiment de 
comptes sobre l’estat d’execució de cada una de 
les propostes. Els continguts del nou web, al-
guns dels quals encara estan en procés d’elabo-
ració, s’aniran actualitzant d’acord amb l’evo-
lució de les mesures aprovades. 
D’altra banda, i amb l’objectiu de reforçar la 
comunicació a la ciutadania de les accions que 
es vagin duent a terme en el marc del Pacte, 
s’ha creat un logotip específic i l’etiqueta #Re-
activemPdM. 

NOU WEB DEL PACTE PER 
LA REACTIVACIÓ SOCIAL
I ECONÒMICA

SALUT        

L’enviament de la primera comanda és gratuït.
(CONTINUACIÓ DE LA RELACIÓ DE MESURES URGENTS D’EXECUCIÓ IMMEDIATA)

Un total d’11.130 premianencs i premianenques 
van votar diumenge 14 de febrer a les eleccions al 
Parlament, fet que suposa una participació d’un 
54,252% del cens. Les 28 meses repartides en 9 col-
legis electorals es va constituir amb normalitat, en 
una jornada que va estar marcada per l’excepcio-
nalitat de la situació provocada per la pandèmia. 

ELECCIONS AL PARLAMENT 
A PREMIÀ DE MAR
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El gener es va celebrar una reunió entre representants 
polítics i tècnics de l’Ajuntament i del departament de 
Territori i Sostenibilitat de la Generalitat per abordar el 
futur del baixador de trens de Can Pou-Camp de Mar. 
En la reunió es va acordar definir un calendari d’accions 
per aconseguir que el baixador s’incorpori en el pla de 
Rodalies i que impliqui que la Generalitat dugui a ter-
me un estudi que avali la necessitat de la seva posada en 
funcionament. Per la seva part, des de l’Ajuntament s’ha 
traslladat l’existència d’aquest full de ruta tant als grups 
municipals com a la resta d’ajuntaments, els veïns dels 
quals podrien veure’s beneficiats del fet que els trens 
s’aturin també a Can Pou-Camp de Mar. 

El projecte de monòlit de l’artista Jaume Sabio va ser el 
més votat per materialitzar l’homenatge a les víctimes de 
la COVID-19 entre les 5 propostes que s’hi havien presen-
tat. En el mateix procés participatiu es va decidir que el 
monòlit s’ubicarà davant de la residència Vila Clavellina.
El projecte guanyador és un bloc de formigó de 350 x 350 
x 2020 mm, i un pes aproximat de 600 kg. Amb aquesta 
obra, l’artista ha volgut homenatjar tant a les víctimes de 
la pandèmia com a les persones implicades. 
La instal·lació d’un monòlit com a homenatge a les vícti-
mes de la COVID-19 es va aprovar en el ple municipal del 
mes de maig passat a partir d’una moció que havien pre-
sentat tots els grups municipals (JxCAT-PDeCAT, ERC-
JxP-AM, CP-AMUNT, PSC-UxP-CP, C’S i PECP). 

Les darreres setmanes s’han instal·lat un total de 50 pla-
ques noves per identificar carrers i places de Premià de 
Mar.
Una part d’aquests elements respon a un acord plenari de 
maig de 2019 i la resta a la necessitat de corregir el dèficit 
de senyalització existent, sobretot a places de la vila.                                                               

REUNIÓ AMB LA GENERALITAT 
PER PARLAR DEL BAIXADOR DE 
CAN POU-CAMP DE MAR

REUNIÓ SOBRE TEMES DE 
MOBILITAT ENTRE L’AJUNTAMENT 
I LA GENERALITAT
El 2 de febrer es va celebrar una reunió virtual entre re-
presentants dels grups municipals i del departament de 
Territori i Sostenibilitat de la Generalitat, per tractar di-
versos temes relacionats amb la mobilitat. En el decurs 
de la trobada, encapçalada per l’alcalde Rafa Navarro i el 
conseller Damià Calvet, aquest últim va anunciar que el 
2022 entrarien en vigor noves tarifes de Rodalies segons 
la distància recorreguda i la recurrència, eliminant les 
actuals tarifes per zones.  En la reunió es va tractar també 
sobre la sortida de l’autopista C-32 al polígon industrial 
de La Suïssa que els ajuntaments de Premià de Mar, Teià 
i Premià de Dalt van demanar a la Generalitat a final de 
l’any passat. Sobre aquesta qüestió, els representants de 
la Generalitat van apuntar que per al seu departament 
era prioritari donar viabilitat a aquest projecte.
En la reunió es va parlar també del baixador de trens de 
Can Pou-Camp de Mar i de la futura transformació de 
la carretera NII un cop s’alliberi el peatge de l’Autopista.

EL PROJECTE DE MONÒLIT DE 
JAUME SABIO, ESCOLLIT PER A 
L’HOMENATGE A LES VÍCTIMES 
DE LA COVID-19

50 PLAQUES NOVES PER 
IDENTIFICAR CARRERS I PLACES

Continuem 
al teu servei
L’1 de gener SOREA va passar a ser Agbar.
Seguim al teu servei amb els mateixos canals 
d’atenció telefònica.

Atenció comercial
934 953 540

Reclamacions
900 405 070

Avaries
900 304 070

Lectures
900 816 101

Web
www.agbarclients.cat

Twitter
@agbarclients
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CONTINUEN LES OBRES 
DE LA CARRETERA DE 
PREMIÀ DE DALT

Els treballs de pacificació de la carretera de Premià de 
Dalt continuen amb el traçat dels col·lectors principals 
de sanejament de la via, uns treballs que s’havien vist 
interromputs per la troballa d’unes restes arqueològi-
ques d’origen romà a final de l’any passat. A banda, ja ha 
començat la col·locació dels elements de la vorada i aviat 

s’iniciaran els treballs de traçat de la resta de serveis.
A banda de les obres a la travessera de la carretera, prò-
ximament es reprendran els treballs al nou vial de con-
nexió de la via amb el Camí del Mig.
Es preveu que les obres finalitzin el pròxim mes d’oc-
tubre.

Continuem 
al teu servei
L’1 de gener SOREA va passar a ser Agbar.
Seguim al teu servei amb els mateixos canals 
d’atenció telefònica.

Atenció comercial
934 953 540

Reclamacions
900 405 070

Avaries
900 304 070

Lectures
900 816 101

Web
www.agbarclients.cat

Twitter
@agbarclients
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MODIFICACIÓ DE 
LES LÍNIES DE 
BUS QUE 
CONNECTEN 
PREMIÀ DE MAR I 
BARCELONA 
Des del 8 de febrer, les línies C3/4 i C4 de Moventis-Ca-
sas, que uneixen Premià de Mar amb Barcelona, ar-
riben a la cruïlla de la Gran Via amb el carrer de Pau 
Claris de la ciutat comtal en comptes de fer-ho a la 
plaça Universitat com fins ara. La intenció inicial de 
l’ajuntament de Barcelona era traslladar aquesta pa-
rada a l’estació del Nord, lluny del centre de la ciutat. 
L’Ajuntament va enviar una carta a la regidoria de Mo-
bilitat del consistori barceloní demanant que l’autobús 
seguís arribant al centre, ja que la parada a l’estació del 
Nord provocaria inconvenients als viatgers, cosa que 
finalment es va aconseguir.
D’altra banda, el punt de sortida i arribada del bus a 
Premià de Mar és la plaça del Doctor Ferran, on l’anti-
ga parada s’ha desplaçat uns metres per acollir aquests 
autobusos, una remodelació que no ha implicat la pèr-
dua de cap plaça d’aparcament.

Han finalitzat els treballs d’arranjament a la zona anti-
ga del cementiri, en concret de l’espai més proper a la 
capella. Les obres han consistit en la construcció de 
rampes, per convertir les vies en accessibles per a cot-
xets o cadires de rodes, i la ubicació de baranes. També 
s’han sanejat les façanes dels nínxols.    

NOU TRAM DE CARRIL BICI AL 
CARRER DE SANTIAGO RUSIÑOL 
S’ha pintat un nou tram de carril bici al carrer de Santia-
go Rusiñol, en el tram comprès entre els carrers del Pin-
tor Pau Roig i del Doctor Martí Casas. El nou carril ocupa 
la franja de carrer que durant el confinament per la CO-
VID-19 s’havia habilitat en espai per a vianants.
Cal recordar que el 2018 es va fer una reunió entre re-
presentants de l’Ajuntament i veïns i veïnes del sector 
Est-Can Ferrerons i es van consensuar un seguit de me-
sures per pacificar el trànsit de la zona, entre les quals hi 
havia la incorporació d’un carril bici al carrer Santiago 
Rusiñol i fer el carrer de doble sentit. Finalment, el carrer 
continuarà essent d’un sol sentit. D’aquesta manera es 
prioritza, a més de la la pacificació del barri, la sostenibi-
litat, La incorporació del carril bici ha permès mantenir 
les mateixes places d’aparcament gratuït que hi havia a 
Santiago Rusiñol.
Les altres mesures que es van acordar amb els veïns i ve-
ïnes ja s’han realitzat.

ARRANJAMENTS A LA ZONA 
ANTIGA DEL CEMENTIRI
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NOVES CÀMERES DE 
SEGURETAT ALS CARRERS
DE PREMIÀ DE MAR 

Els darrers dies s’han activat noves càmeres de segu-
retat a punts destacats de la vila. En concret, els nous 
dispositius es troben a la Gran Via de Lluís Companys, 
prop de la plaça dels Països catalans, i a la plaça de la 
Sardana. Aquestes càmeres se sumen a les que fa uns 
mesos es van col·locar a l’estació de rodalies i a la plaça 
d’Ernest Lluch.
Cal recordar que la instal·lació de càmeres de segure-
tat va ser una de les decisions adoptades en el marc 
de la Taula de Seguretat i convivència de Premià de 
Mar. Aquest ens, format per representants de tots els 
grups municipals, de totes les associacions de veïns, 
de la Policia local, dels Mossos d’esquadra i tècnics 
municipals de l’Àrea d’Atenció Social i a les Persones, 
es va constituir per ajudar a millorar la seguretat als 
carrers de Premià de Mar.

SANCIONS PER  NO COMPLIR 
LES MESURES DE PREVENCIÓ 

M7 CITIZEN, UNA NOVA APP PER 
CONTACTAR AMB LA POLICIA 
LOCAL EN CAS D’URGÈNCIA
L’Ajuntament disposa d’una nova aplicació per a telèfons in-
tel·ligents que permet contactar directament amb la Policia 
local davant de qualsevol situació d’emergència.                                                                                                                       
L’aplicació duu per nom M7 Citizen Security i facilita l’envia-
ment a la Policia Local de missatges d’emergència amb loca-
lització, d’emergència mèdica, d’incendi o accident, d’atra-
cament o amenaça o d’assetjament, entre d’altres. Alhora, 
també permet activar l’opció de rebre alertes de prevenció. 
L’aplicació M7 Citizen Security pot descarregar-se gratuïta-
ment en les seves versions per a Android i per a IOS.

De l’1 de gener al 14 de febrer la policia local ha 
posat les següents denúncies per incompliment de 
les  mesures de prevenció de la COVID-19: 

• Sancions per no dur la mascareta: 55
• Sancions per no respectar el confinament noc-

turn: 43
• Sancions per no respectar els horaris d’obertu-

ra i d’aforament dels establiments:  12
• Sancions per reunions de més de 6 persones: 27
• En total han estat 137 denúncies. 
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La totalitat del reg dels espais verds públics de Premià de Mar 
es controlen ja via internet mitjançant un sistema de teleges-
tió. L’objectiu és incrementar l’eficiència del reg de les zones 
verdes de la vila amb criteris de sostenibilitat, innovació i 
estalvi de recursos. En aquest sentit, es preveu que el nou sis-

tema faciliti un estalvi d’aigua al municipi superior al 30%.
L’ús de mecanismes de telegestió en el reg implica per a Pre-
mià de Mar un pas endavant en el seu objectiu d’esdevenir 
una smart city, a més de refermar el compromís del municipi 
amb el medi ambient i la nova cultura de l’aigua.

ELS ESPAIS VERDS, ARA 
AMB REG TELEGESTIONAT 

El passat desembre, el BOE va publicar la reso-
lució que formula la declaració d’impacte ambi-
ental del projecte d’actuació al litoral del tram El 
Masnou – Premià de Mar que ha emès el Ministe-
rio para la Transición Ecológica y el Reto Demo-
gráfico.                                                                                                 
La resolució fa referència als projectes d’estabilit-
zació de les platges a ponent del port de Premià 
de Mar, de retroalimentació de les platges del 
Masnou a llevant del port d’aquesta localitat i de 
construcció d’un dic de suport a la platja d’Ocata. 
Els projectes, considerats com a prioritaris tot i 
que avui en dia no tenen encara data de realitza-
ció, tenen per objectiu dotar les respectives plat-
ges de certa estabilitat i una amplada de 60 m, 
aproximadament.

PUBLICADA LA DECLARACIÓ D’IMPACTE AMBIENTAL 
DEL PROJECTE D’ACTUACIÓ AL LITORAL

Ja s’han donat per finalitzats els treballs d’esporga d’hivern de l’ar-
brat dels carrers de Premià de Mar. Aquestes tasques, que es van 
iniciar el passat novembre, han consistit en el brocat de les espècies 
que interferien d’alguna manera en el funcionament de la via públi-
ca. Pròximament, l’empresa responsable treballarà amb les espècies 
tropicals, que requereixen una esporga més tardana i amb una reta-
llada de branques més suau que a la resta. Alhora, s’està fent el man-
teniment de l’arbrat dels jardins i les places.

FINALITZA L’ESPORGA D’HIVERN
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El gener es van dur a terme treballs d’arranjament de 
l’entrada de l’escola pública el Dofí. En concret, s’ha subs-
tituït el parterre existent per unes jardineres que també 
fan la funció d’elements protectors dels infants del car-
rer. L’arbrat original s’ha conservat, en canvi s’ha elimi-
nat una zona d’aparcament de bicis que no era utilitzada 
i que dificultava l’accés a l’escola per la porta principal.
Aquests treballs s’han fet atenent les peticions tant del 
centre educatiu com del veïnat de la zona.

L’Ajuntament i la Generalitat estan ultimant els detalls 
del conveni de col·laboració que farà possible tirar enda-
vant les obres per construir el nou edifici de l’escola Mar 
Nova. Cal recordar que l’escola Mar Nova, ubicada al 
barri de Can Pou-Camp de Mar, actualment compta amb 
mòduls prefabricats.
A principis del 2020 l’Ajuntament va negociar amb  la 
Generalitat la formalització d’aquest conveni, necessari 
per tirar endavant el projecte de construcció. El cost de 
les obres es repartirà entre ambdues administracions 
al 50% tot i que l’Ajuntament n’avançarà la totalitat de 
l’import.Paral·lelament, la comunitat educativa va pu-
blicar a començaments d’any un comunicat sol·licitant la 
signatura del conveni i el Ple del mes de gener va aprovar 
amb els vots favorables de tots els grups municipals, una 
moció presentada per CP-AMUNT i PECP de suport a la 
construcció de l’edifici de l’escola Mar Nova.

ARRANJAMENT DE L’ENTRADA 
DE L’ESCOLA EL DOFÍ

LA CONSTRUCCIÓ DEL NOU 
EDIFICI DE L’ESCOLA MAR NOVA, 
MÉS A PROP

L’Ajuntament dona suport al projecte Cap estudiant 
sense internet que procura que cap alumne/a pugui 
quedar despenjat/da dels estudis per no poder con-
nectar-se en línia.  El projecte compta amb la col·la-
boració de persones que puguin compartir l’exce-
dent d’internet que puguin tenir amb estudiants que 
no en disposin. 
El projecte Cap estudiant sense internet és una ini-
ciativa del col·lectiu mataroní Mataró SenseFils, una 
secció de la Fundació guifi.net. 
Més informació: capestudiantsenseinternet.org

SUPORT MUNICIPAL AL 
PROJECTE CAP ESTUDIANT 
SENSE INTERNET 
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El Museu de l’Estampació ha estrenat un nou web (museu.pdm.cat) amb l’ob-
jectiu de fer arribar a la ciutadania amb major facilitat el seu fons i les seves 
activitats.
Des del menú del web s’accedeix directament a informació del Museu, les col-
leccions, les exposicions, els tallers, agenda i notícies, investigació i les vies de 
contacte.
El web presenta en portada informació sobre l’actual exposició temporal, Spi-
ca 2030, que es podrà visitar fins a final de mes. També permet planificar una 
visita a l’equipament, fer-hi una visita virtual o conèixer l’oferta de tallers que 
es fan a l’obrador.

NOU WEB DEL 
MUSEU DE 
L’ESTAMPACIÓ 

CONVENI DE 
COL·LABORACIÓ 
AMB LA FUNDACIÓ 
MARESME 

ACTIVITATS 
CULTURALS ENLLOC 
DE LA FESTA MAJOR 
D’HIVERN

L’Ajuntament i la Fundació priva-
da el Maresme, pro persones amb 
disminució psíquica van signar el 
desembre passat un conveni mitjan-
çant el qual l’Ajuntament contribu-
eix al finançament de les activitats 
de la fundació en matèria d’atenció i 
integració social de les persones amb 
discapacitat psíquica amb la quanti-
tat de 6.000 €.

Les actuals restriccions imposades 
des de la Generalitat contra la pro-
pagació de la COVID-19 prohibei-
xen la celebració de festes majors. 
És per aquest motiu que enguany 
no s’han celebrat la Festa major 
d’Hivern ni el Carnaval. No obstant 
això, l’Ajuntament, en col·laboració 
amb les entitats Kampikipugui i De 
Bòlit!, va programar un seguit d’ac-
tivitats durant el mes de febrer que 
apareixen habitualment als pro-
grames tant del Carnestoltes com 
de la Festa Major d’Hivern. Així, 
el Despertar dels Penjaculpes es 
va fer en dues sessions el dissabte 
20 de febrer, i el diumenge 21 en la 
seva versió infantil. També es va fer 
un espectacle infantil per donar la 
benvinguda al rei Primilià XIX i un 
concert a càrrec de la formació ma-
taronina The Tyets.

PECES DEL MUSEU DE L’ESTAMPACIÓ 
AL MUSEU ETNOLÒGIC DE BARCELONA

El Museu de l’Estampació ha prestat dues peces de la seva col·lecció perquè 
siguin mostrades a exposició temporal que es pot visitar al Museu Etnològic i 
de Cultures del Món de Barcelona. Es tracta de dos dibuixos amb imatges del 
món egipci que ara, i fins al 15 de juny, es poden veure exposades a la mostra 
Udjat. L’exotisme neo-egipci a Barcelona. 
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LA BIBLIOTECA AMB EL 
PROJECTE TECNOGIRL 

La Biblioteca Municipal Martí Rosselló i LLoveras s’ha 
adherit al projecte Tecnogirl que impulsa el TecnoCam-
pus Mataró Maresme. L’objectiu del projecte és difondre 
la ciència i la tecnologia entre els estudiants de secun-
dària, però de manera molt especial entre les alumnes, 
fomentant les vocacions sobre aquestes matèries entre 
les noies d’entre 12 i 18 anys. El projecte Tecnogirl pretén 
acabar amb la bretxa de gènere existent encara a les pro-

fessions vinculades a aquests camps.
Per fer-ho possible, les biblioteques participants acolli-
ran una exposició itinerant sobre dones científiques, que 
a Premià de Mar es podrà visitar entre el 6 i el 18 d’abril. 
També s’hi faran tallers de tecnologia, ciència i artístics 
que a la Biblioteca Martí Rosselló tractaran sobre el cos 
humà, la ciència i la música, modelat bàsic per a impres-
sió 3D i simulació i disseny de circuits amb Arduino.

El projecte Cultiva’t, impulsat per l’Ajuntament, permet 
a l’alumnat de les escoles acostar-se al món de la pagesia. 
En una línia similar a la del projecte Arrela’t, dedicat a 
explicar el patrimoni i la història locals a les escoles, Cul-
tiva’t serveix perquè els equips docents disposin d’una 
eina per ensenyar als infants d’on surten i com creixen 
els vegetals que habitualment troben al supermercat.
Per fer-ho, les escoles fan visites programades als horts 
socials de Premià de Mar, ubicats al barri Banyeres. En 
aquests horts, i sota la coordinació de l’Ajuntament, con-
juntament amb Càritas de la parròquia de Sant Cristò-
fol, els voluntaris i els usuaris conreen la terra per lliurar 
després els productes de les collites al centre de distribu-
ció d’aliments DISA Premià i a Càritas.

CULTIVA’T, UN PROJECTE QUE 
VOL ACOSTAR ELS INFANTS A LA 
TERRA I ELS SEUS PRODUCTES

Tot i els inconvenients imposats per la pandèmia, els 
nens i nenes de la vila van tenir ocasió de rebre a ses 
majestats els Reis d’Orient. Enguany, la rebuda als Reis 
va ser estàtica i es va fer en diversos horaris a les escoles 
Montserrat, La Lió i La Salle, i va comptar amb la par-
ticipació de diverses entitats de la vila. En total, el 5 de 
gener 3.343 persones van viure en viu l’arribada dels Reis 
d’Orient a Premià de Mar.                                                                                        

ELS TRES REIS D’ORIENT 
ARRIBEN A PREMIÀ DE MAR

EL PROJECTE TECNOGIRL, IMPULSAT PEL TECNOCAMPUS 
MATARÓ MARESME, BUSCA FOMENTAR LES VOCACIONS 
CIENTÍFIQUES ENTRE LES NOIES D’ENTRE 12 I 18 ANYS
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COMENÇA LA CAMPANYA 
DE VACUNACIÓ CONTRA 
LA COVID-19

La Martina, de 97 anys, resident de la residència 
Confort, i la Sandra, de 39 i treballadora de la ma-
teixa residència, van ser, la tarda del dia de Reis, 
les primeres a rebre la vacuna contra la COVID-19 
a Premià de Mar.
Des d’aleshores, s’ha anat seguint amb el calendari 
de vacunacions previst pel departament de Salut de 
la Generalitat tant a les residències com per a la res-
ta de la població.

L’Ajuntament ha posat en marxa dos nous serveis de suport psicològic 
per a persones que s’hagin vist afectades emocionalment per la CO-
VID-19: ajuda psicològica telefònica a persones grans que viuen soles i 
suport psicològic presencial individual a persones que pateixen algun 
tipus de desajust emocional o de vulnerabilitat a partir de circumstàn-
cies derivades de la pandèmia. 
Aquests serveis formen part del Pacte per la reactivació social i econò-
mica i es presten a persones derivades des dels Serveis socials munici-
pals mitjançant el suport de la Fundació Hospital.

SUPORT PSICOLÒGIC PER A LES 
PERSONES AFECTADES PER LA 
COVID-19

TRASLLAT DELS 
SERVEIS SOCIALS 
MUNICIPALS
Des de finals del passat gener, els 
Serveis Socials i el Servei d’Habitatge 
municipals atenen les persones usuà-
ries a les noves dependències muni-
cipals, al carrer del Nord, 60, a tocar 
de la plaça dels Països Catalans.
Per ser atesos per aquests serveis, es 
pot demanar cita prèvia a través del 
web  municipal premiademar.cat, o 
bé trucant al telèfon 93 741 74 04.

L’AJUNTAMENT, AMB L’ELIMINACIÓ 
DE LA VIOLÈNCIA ENVERS LA DONA

Des de la Taula de Gènere es va voler donar visibilitat a la 
commemoració del Dia Internacional per a l’eliminació de 
la violència envers les dones amb diferents iniciatives: la di-
fusió del vídeo “El masclisme no té vacuna”; la  participació 
en la campanya «Diposita aquí el teu masclisme» de l’Insti-
tut Català de les Dones; es van penjar amb l’eslògan «No a la 
violència masclista» i es van repartir mascaretes al personal 
municipal i de les escoles. 

EL CALENDARI DE 
VACUNACIONS QUE SE 
SEGUEIX A PREMIÀ DE 
MAR ÉS EL PREVIST 
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ES REBEN PROP DE 1.000 
QÜESTIONARIS PER AL 
PLA DE SALUT  

En el procés d’elaboració del Pla de Salut de Premià de 
Mar, s’han recollit un total de 953 qüestionaris complets 
d’entre els enviats pels veïns i veïnes de Premià de Mar 
majors de 15 anys que hi han volgut participar. D’entre 
aquests, 713 han estat enviats per dones i 260 per homes. 
Per trams d’edat, 443 qüestionaris han estat enviats per 
persones d’entre 15 i 44 anys, 438 d’entre 45 i 64 i 102 per 
ciutadans i ciutadanes majors de 64 anys.En concret, el 
qüestionari demanava sobre els hàbits i estils de vida, el 
benestar emocional, la participació en la vida comunità-
ria i l’ús i valoració dels espais i recursos del municipi.
El Pla Local de Salut de Premià de Mar l’està elaborant 
l’Ajuntament amb l’objectiu de millorar de la salut de la 
ciutadania mitjançant l’assoliment d’entorns més segurs 
i saludables. El document permetrà al consistori tenir un 
millor coneixement de la realitat del municipi i detectar 
així les seves necessitats actuals i futures en l’àmbit de 
la salut.
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L’Ajuntament i la Fundació TecnoCampus Mataró-Maresme van signar el 
passat novembre un conveni mitjançant el qual aquesta entitat ofereix un 
servei d’assistència tècnica a empreses i persones emprenedores de Premià 
de Mar amb l’objectiu d’impulsar el creixement socioeconòmic de la vila. 
D’aquesta manera, la Fundació TecnoCampus Mataró-Maresme dona as-
sessorament i suport operatiu al Consistori per posar en marxa programes i 
serveis que facilitin la creació d’empreses amb condicions de viabilitat en els 
nivells tècnic, econòmic i financer.

L’Ajuntament i la patronal PIMECo-
merç Maresme i Barcelonès Nord 
van signar el desembre passat un 
conveni per promoure de manera 
conjunta accions de millora en el 
desenvolupament del comerç urbà i 
de proximitat.
A partir del conveni, l’entitat es va 
comprometre a fer accions per mi-
llorar les competències del comerç, 
donant suport a l’Ajuntament en ac-
cions adreçades a la seva modernit-
zació i oferint formació en l’ús de les 
xarxes socials. La patronal dona su-
port també a accions d’integració de 
col·lectius empresarials nouvinguts i 
col·labora en les polítiques de suport 
al sector comercial de la vila.

CONVENI ENTRE L’AJUNTAMENT I EL 
TECNOCAMPUS PER DONAR ASSISTÈNCIA A 
EMPRENEDORS/ES I EMPRESES 

CONVENI AMB 
PIMECOMERÇ 
PER MILLORAR EL 
DESENVOLUPAMENT 
DEL COMERÇ 

L’AJUNTAMENT 
FOMENTA 
L’OCUPACIÓ

DIVERSOS AGENTS 
CÍVICS PARTICIPEN 
EN ACCIONS PER 
PREVENIR CONTAGIS 
DE LA COVID-19 

Premià de Mar compta amb 8 agents 
cívics municipals que duen a terme 
diverses tasques de prevenció de la 
COVID-19 als espais públics, vet-
llant pel compliment de les mesures 
d’higiene i seguretat sota la coordi-
nació de la Policia local.
Els agents cívics també donen su-
port a campanyes que es realitzen 
des de l’Ajuntament, especialment 
en la de conscienciació ciutadana 
sobre el civisme, entre d’altres tas-
ques.5 d’aquests treballadors i tre-
balladores es van contractar dins 
del programa de Treball i Formació 
Covid-19, subvencionat pel Servei 
d’Ocupació de Catalunya, i cofinan-
çat pel Fons Social Europeu en un 
50% a través del Programa operatiu 
FSE de Catalunya 2014-2020, i els i 
les altres 3 en el marc d’una subven-
ció de la Diputació de Barcelona.

Diverses subvencions han permès recentment la contractació de vàries per-
sones per treballar temporalment a l’Ajuntament:  
D’una banda, s’ha contractat un jove en el marc del programa Contractació 
en pràctiques de joves beneficiaris del Programa de Garantia Juvenil a Cata-
lunya del Servei d’Ocupació de Catalunya (SOC) durant 6 mesos per fer tas-
ques administratives. Aquests contractes estan cofinançats per la Iniciativa 
d’Ocupació Juvenil i el Fons Social Europeu 2014-2020. A més, a través d’una 
subvenció del programa Treball i Formació línia DONA,  adreçada a dones en 
situació d’atur víctimes de violència de gènere o en risc de caure en atur de 
llarga durada no perceptores de prestació per desocupació o subsidi ni ajuts, 
es contracten 2 dones que realitzaran funcions administratives durant 1 any. 
Finalment, s’han rebut 2 subvencions de la Diputació de Barcelona que han 
permès la contractació de 9 persones: una forma part del programa Treball, 
Talent i Tecnologia, i ha fet possible la contractació temporal d’un perfil de  
dinamitzador/a de Promoció de la Ciutat, durant un any i mig.  L’altra subven-
ció prové del fons de prestació “Pla de reactivació de l’ocupació” per al 2021, 
en el marc del Catàleg de la Xarxa de Governs Locals. Aquest recurs permetrà 
la contractació de 8 persones aturades que podran desenvolupar tasques au-
xiliars administratives. 
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L’Ajuntament ha començat a treballar en l’edició dels 
pressupostos participatius per als pròxims 2 anys i du-
rant les pròximes setmanes es donarà a conèixer el ca-
lendari previst. Cal recordar que l’anterior edició va ser la 
dels pressupostos 2019-2020. L’any passat estava previst 
fer un nou procés participatiu, però a causa de les restric-
cions per la COVID-19 es va haver d’ajornar. Pel mateix 
motiu, bona part de les propostes guanyadores que s’ha-
vien d’haver executat al 2020 s’han hagut de traslladar 

al 2021. 
Cal recordar que en l’anterior edició hi va haver 12 pro-
postes guanyadores, una part de les quals s’havia d’exe-
cutar el 2019 i l’altra el 2020. Les propostes previstes per 
al 2019 ja s’han dut a terme: adaptar les platges de Llevant 
i Bellamar per a persones amb mobilitat reduïda; millo-
rar el camí al Mercat de les Flors de Vilassar; i fer més 
fàcil a les persones grans arribar a la Gran Via i al port, 
ubicant bancs al sector est del poble per poder descansar. 

EN MARXA ELS PRESSUPOSTOS 
PARTICIPATIUS PER AL 2022-2023 

Aprovar un pla d’educació per la diversitat per a la millora de la convivència al municipi. 150.000 €.
Es va acordar amb les AFAs repartir-ho entre el 2020 i el 2021. La part prevista per al 2020 que no es va 
poder executar, es traslladarà al 2022. 
Canviar les dutxes de Pla de l’Os. 6.000 €. 
Ja realitzat.
Aplicar mesures per al control de la població de coloms, en cas que l’estudi que s’està realitzant 
confirmi que la població d’aus és elevada. 16.000 €. 
Es va iniciar el 2020. 
Arranjar la plaça Nova i mantenir-la en condicions (arreglar la font i els jocs infantils, posar sor-
ra…). 30.000 €.
S’ha fet una part dels treballs i la resta es preveu realitzar-los durant el 2021. 
Habilitar una zona tancada a la platja per accedir-hi amb gossos. 9.000 €. 
Es preveu realitzar durant el 2021. 
Instal·lar pilones a la Gran Via i fer-la zona de vianants. 12.000 €.
Es preveu realitzar durant el 2021.
Instal·lar una petxina acústica per a millorar l’audició de l’escenari a l’Espai l’Amistat. 14.019 €. 
Es preveu realitzar durant el 2021.
Allargar el passeig marítim i connectar-lo amb el de Vilassar de Mar. 75.000 €. 
A l’espera de l’autorització de la Demarcación de costas.
Netejar els contenidors i millorar-ne el manteniment. 60.000 €. 
Es preveu realitzar durant el 2021. Amb motiu de la pandèmia s’han efectuat accions de neteja i desinfecció 
i s’han modificat els serveis.

SITUACIÓ ACTUAL DE LES PROPOSTES INCIADES EL 2020      
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EN FUNCIONAMENT 
LA NOVA APP PREMIÀ

Des de fa uns dies, la ciutadania ja pot 
descarregar-se als seus telèfons intel·li-
gents l’aplicació AppPremià.                                                
Aquesta nova eina facilita a les persones 
usuàries l’accés a la informació munici-
pal com ara l’agenda d’activitats, les no-
tícies institucionals, el tauler d’anuncis 
municipal, els serveis, els equipaments 
i telèfons d’interès. També presenta l’ac-
cés directe a la Bústia ciutadana, a l’APP 
Premià actua, a la tramitació online amb 
l’Ajuntament i a l’emissió en directe de 
Ràdio Premià de Mar.
D’altra banda, l’AppPremià permet la 
subscripció a notificacions “push” mit-
jançant les quals es poden rebre avisos o 
novetats.  
L’aplicació es pot descarregar en les seves 
versions per a Android i per a IOS. 
.

Dissabtes del mes de febrer: Can Pou -Rafael de Ca-
sanova
Dissabtes del mes de març: Gran Via - Av. Roma (àrea 
de càrrega i descàrrega, banda mar)
Dissabtes del mes d’abril:  Gran Via - Plaça dels Països 
Catalans  (àrea de càrrega i descàrrega)

PROPERES UBICACIONS DE LA DEIXALLERIA MÒBIL
La deixalleria mòbil funciona cada dissabte de 10 a 
20h, excepte al migdia (de 14.30 a 15.30h). Per fer-ne ús 
s’ha de portar la targeta d’usuari que s’utilitza per a la 
deixalleria La Suïssa, ubicada al Polígon Industrial La 
Suïssa de Premià de Dalt.  Fer-ne ús comporta una bo-
nificació en la quota de la taxa de la brossa.

S’han programat 3 nous cursos de formació ocupacio-
nal adreçats a persones que es trobin en situació d’atur. 
Els cursos, amb una durada d’entre 20 i 80 hores, i en 
formats en línia i semipresencials són d’Introducció a 
l’auxiliar de geriatria, d’auxiliar administratiu i d’au-
xiliar de restauració. Els cursos estan pensats per tre-
ballar competències professionals que posicioni millor 
l’alumnat en el mercat laboral actual, formant-lo en 
competències tècniques pròpies d’ocupacions concre-
tes i d’altres aplicades a la recerca de feina. Més infor-
mació a: premiademar.cat .

Per 6è any consecutiu, l’emissora municipal Ràdio Pre-
mià de Mar ha obtingut una millora en la seva d’audi-
ència. En concret, l’estudi dut a terme per l’empresa es-
pecialitzada Infortècnia indica que durant el 2020 han 
seguit l’emissora 8.771 persones, mentre que el 2019, 
la xifra havia estat de 8.591 oients. Aquests resultats 
confirmen una tendència l’alça en el nombre d’oients 
de l’emissora.A banda d’aquest increment en el nom-
bre d’oients, l’estudi d’Infortècnia, realitzat en l’àrea de 
Premià de Mar, evidencia que un 82,7 % de la població 
coneix l’emissora.

NOUS CURSOS DE FORMACIÓ PER 
A PERSONES ATURADES

RÀDIO PREMIÀ DE MAR MILLORA 
L’AUDIÈNCIA PER 6È ANY 
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Crida Premianenca emprèn accions 
legals contra la decisió de l’Ajuntament 
de Premià de Mar d’endurir les condi-
cions d’accés al padró, conjuntament 
amb Premià en Comú-Podem i amb el 
suport essencial d’entitats i col·lectius 
que fa anys que defensen els drets soci-
als i els drets de les persones migrades.

És una passa més per denunciar que a 
Catalunya, milers de persones no po-
den accedir a drets bàsics universals 
perquè les administracions locals po-
sen traves o impedeixen l’empadrona-
ment. Una situació que afecta especi-
alment les persones més vulnerables i 
que és especialment greu en el context 
actual.

El nostre Ajuntament, fins al 2018, 
aplicava un reglament i unes pràcti-
ques que en molts casos impedien cer-
tificar la residència i empadronar-se. 
El 2018, un conjunt d’entitats locals 
van promoure el canvi en la normativa. 
Aquest canvi va ser aprovat al Ple amb 
el suport de tots els grups i amb la vo-
luntat de facilitar l’empadronament. El 
2020, aquesta moció va quedar sense 
efecte per l’aprovació d’una altra que 
dificulta, encara més, l’accés al padró i 
de retruc, l’accés a serveis i drets essen-
cials per les veïnes de Premià de Mar. 

Negar el padró augmenta la vulnerabi-
litat de moltes persones i famílies del 
nostre municipi, a les quals s’està ne-
gant un dret bàsic i fonamental, amb 
greus conseqüències en altres àmbits 
de la vida, com la sanitat, l’accés a ser-
veis fonamentals i ajudes d’emergència 
social.

L’AJUNTAMENT 
TÉ L’OBLIGACIÓ 
D’INSCRIURE TOTES 
LES PERSONES QUE 
VIUEN AL MUNICIPI

EL NOU ALCALDE 
I LES POLÍTIQUES 
VELLES

+ FORÇA, +COHESIÓ 

Després de la dimissió de l’alcalde Mi-
quel Àngel Méndez, Rafa Navarro va 
ser investit nou alcalde de Premià de 
Mar, no per obtenir el nombre més 
gran de vots a favor del consistori, set 
en el seu cas, sinó per ser la llista més 
votada. Va ser Pep Ripollès, el candidat 
d’ERC-JxP-AM, qui va obtenir major 
nombre de vots, nou en total.
En tot cas, el que ens preocupa més de 
la nova etapa del govern de Premià de 
Mar és que aquesta no serà gens nova, 
ja que, segons ha declarat l’alcalde 
Rafa Navarro, no hi haurà canvis en 
les polítiques municipals, les quals va 
elogiar i reconèixer com a model a se-
guir. Aquestes polítiques econòmiques 
conservadores que mantindrà són les 
que han fet de Premià de Mar un dels 
pobles amb una despesa per habitant 
més baixa de tota Catalunya, impedint 
cobrir les, cada cop més grans neces-
sitats socials, d’urbanisme i d’infraes-
tructures que un poble tan densament 
poblat requereix. Amb aquesta inves-
tidura s’ha perdut l’oportunitat de fer 
un canvi de rumb de polítiques socials, 
feministes, sostenibles i de progrés, en 
definitiva, a polítiques republicanes, 
amb una gestió transparent, eficient 
i propera als veïns i veïnes del poble, 
pensant en el Premià de Mar que volem 
per a tothom.

Aquest 2021 marca una nova etapa 
municipal amb el nomenament de 
Rafa Navarro com a alcalde, que subs-
titueix Miquel Àngel Méndez, a qui 
desitgem tota la felicitat del món en 
una nova època que de segur li apor-
tarà la pau i satisfacció que tantes ve-
gades se li han negat injustament. Els 
canvis són motors, font d’energies re-
novades que ens encoratgen a seguir 
treballant sense descans per fer front 
a una època molt difícil. Hem passat 
la part més dura de la pandèmia, hem 
anat des d’un govern en “màxima mi-
noria” a un pacte profitós i de bona en-
tesa amb el PSC i hem demostrat una 
resiliència inequívoca davant la crisi 
sanitària, la gestió de les necessitats 
dels nostres veïns i veïnes i el treball 
estratègic per no descuidar el futur de 
la vila. Les vicissituds, sens dubte, ens 
han fet més forts.

Aprenentatges del 14F
Extraiem algunes conclusions i apre-
nentatges de les eleccions catalanes: 
celebrem la majoria independentista 
que ens permet seguir treballant per 
la República; observem amb preocu-
pació la irrupció de l’extrema dreta; 
i, en una lectura més propera, queda 
clar que la divisió resta. Per això, vo-
lem subratllar que el grup municipal 
de JxCAT-PDeCAT és la unió de dife-
rents sensibilitats amb un objectiu 
comú: treballar sense descans per 
sentir cada cop més orgull de viure a 
Premià de Mar. Som un grup cohesi-
onat, competent i capaç d’aïllar-nos 
del soroll exterior perquè la nostra 
primera prioritat com a agrupació lo-
cal és la nostra ciutat, els nostres veïns 
i veïnes. I així continuarem.
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ARA TOCA VALENTIA ¡GRACIAS! TRANSFORMAR 
PREMIÀ PER POSAR 
LES PERSONES AL 
CENTRE

Quan estiguis llegint aquestes línies, el 
govern municipal ja haurà presentat el 
projecte de pressupost a totes les forces 
polítiques.
No és un pressupost qualsevol. Encara 
estem immersos en una profunda cri-
si sanitària de la qual moltes famílies 
estan sortint perjudicades, sigui per la 
malaltia o la mort dels éssers estimats, 
o bé perquè els ha afectat un ERTE o di-
rectament han perdut la seva feina.
És per això que el govern municipal va 
portar a terme el Pacte per a la reacti-
vació social i econòmica de Premià de 
Mar. Una eina en la qual van participar 
totes les forces polítiques conjunta-
ment amb entitats i experts de dife-
rents àmbits i d’on va sortir un acord 
amb mesures per reactivar econòmica-
ment Premià de Mar i protegir la ciuta-
dania més vulnerable.
Ara, ens cal dotar econòmicament to-
tes aquestes mesures i no hem dubtat 
en presentar un Pressupost per al 2021 
ambiciós, basat exclusivament en tres 
factors: fer front a l’emergència social 
que pateixen moltes persones, reacti-
var l’economia de Premià de Mar i re-
alitzar les inversions necessàries per 
transformar la nostra ciutat i fer-la 
més moderna i amable.
Però portar a terme aquests objectius 
de reactivació econòmica i protecció de 
la ciutadania no és pas responsabilitat 
exclusiva del govern. Cal que totes les 
formacions polítiques s’hi impliquin 
i facin seus aquests objectius. Cal que 
remem plegats deixant al costat bata-
lletes partidistes o estratègies electora-
listes que ara no toquen. La ciutadania 
espera que siguem valents i ens hi po-
sem d’acord per fer avançar Premià de 
Mar.

Queremos dar las gracias a los vecinos 
y vecinas que han confiado en Ciuta-
dans en estas elecciones autonómicas. 
También agradecer el gran trabajo que 
ha hecho la agrupación de Ciutadans 
de Premià de Mar en esta campaña tan 
complicada. Ellos son el corazón de 
Ciutadans Premià de Mar.
El resultado no deja dudas no hemos 
sabido trasladar nuestro proyecto a 
la ciudadanía, ni movilizar al votante 
constitucionalista para que volviera a 
dar apoyo a Ciutadans en estas elecci-
ones. Por eso ahora toca, desde la calma 
y el rigor, analizar el resultado y ver qué 
tenemos que hacer para que esta situa-
ción se revierta, para volver a ilusionar 
a la ciudadanía.
Han sido unas elecciones muy compli-
cadas, se han celebrado en un momen-
to en que los vecinos se encuentran 
bajo mucha presión ante esta situación 
sanitaria, económica y social, que nos 
está golpeando con mucha crudeza. 
Eso y el desapego hacia la clase política 
ha influido en gran manera en que la 
participación fuera tan baja.
Se avecinan años duros ante un sepa-
ratismo que sale reforzado en escaños 
y que seguirá empobreciendo y dividi-
endo a los catalanes, con el único obje-
tivo de separarnos del resto de España, 
basándose en un discurso populista.
Os garantizamos que nuestros diputa-
dos seguirán defendiendo la libertad y 
un proyecto de futuro para Cataluña, 
un proyecto de centro y moderado, le-
jos del populismo y del ruido vacío de 
la política actual. Y que contarán con el 
apoyo de nuestro Grupo Municipal y de 
la Agrupación de Premià de Mar.

Cal transformar Premià de Mar per po-
sar les persones al centre. Els infants, la 
gent gran, la comunitat i el comerç han 
de passar a ser els veritables protago-
nistes dels nostres carrers, traient pro-
tagonisme al vehicle privat.  
A Premià tenim barris amb una densi-
tat de 13.520 habitants per quilòmetre 
quadrat.
Un 12,3% dels carrers tenen voreres 
amb amplades inferiors a 1 metre, això 
vol dir que no s’hi pot passar amb una 
cadira de rodes, un cotxet infantil o fins 
i tot no permeten que dues persones es 
creuin.
Només el 35,2% de les voreres són ac-
cessibles, amb una amplada igual o su-
perior a 1,5 m.
La combinació de barris amb una alta 
densitat de població i voreres estretes 
impedeix doncs el compliment de les 
recomanacions de seguretat enfront la 
Covid-19, i en un escenari postCovid, 
ens condemna a un espai públic insu-
ficient.
A Premià en Comú Podem treballem 
per transformar Premià en una ciutat 
més amable, més verda, més neta, més 
saludable i més sostenible. Hem fet 
moltes propostes al Ple que han estat 
aprovades, però que malauradament 
segueixen dins un calaix.
Alguns exemples:
Premià Vila Jugable.
Mesures a l’espai públic per millorar la 
seguretat enfront la Covid-19.
Per incrementar el verd urbà i la biodi-
versitat.
Un procés participatiu per transformar 
la plaça Ernest Lluch.
Espai públic amb perspectiva de gène-
re, per millorar la seguretat, i la percep-
ció de seguretat.
Però necessitem el suport dels veïns i 
veïnes perquè aquestes propostes sur-
tin del calaix on les guarda el govern i 
transformin la nostra ciutat.
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• Resum del ple: 
www.premiademar.cat/resums-ple

• Àudio íntegre dels Plens a Ràdio Premià de Mar: 
http://radiopremiademar.org/radio-a-la-carta

• Videoactes: http://videoactes.premia.cat

• Tots els plens municipals es transmeten en directe a Ràdio 
Premià de Mar (95.2FM), i en streaming d’àudio i vídeo a 
radiopremiademar.org/en-directe-radio-premia-mar/

INFORMACIÓ SOBRE 
ELS PLENS MUNICIPALS

AAVV SANTA MARIA-
SANTA ANNA TIÓ, 
DEFENDEMOS LOS 
INTERESES DE 
NUESTRO BARRIO  

A finales del 2019 la junta que enton-
ces gestionaba nuestra asociación de 
vecinos dimitió, con la consecuencia 
se formó una nueva junta y con ello 
se hizo un cambio de 180 grados en la 
forma de gestión y trato con el ayunta-
miento de Premià de Mar, ya que con 
anterioridad la comunicación era esca-
sa o prácticamente nula, empezamos a 
asistir a reuniones con la COAV, propu-
simos muchas cosas para nuestro bar-
rio, gestionamos problemas de vecinos, 
problemas urbanísticos, problemas 
sociales, queremos ser el puente entre 
nuestros vecinos y los ayuntamientos, 
y contra mas socios seamos mas fuer-
za tendremos para que las acciones se 
lleven a cabo , en la que nosotros los 
vecinos creemos que es la mejor for-
ma, queremos sacar partido al nuevo 
centro cívico de la biblioteca, cursos de 
todo tipo, laboral, formativo, cultural, 
etc, pero por culpa de la pandemia de 
momento no podemos, solo queremos 
ser útiles en nuestro barrio y creo que 
estamos en el camino correcto, invita-
mos a todos los vecinos a unirse a nues-
tra asociación, queremos que nuestro 
barrio sea un barrio mejor.
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“HEM ASSOLIT 
L’OBJECTIU DE SER 
INDEPENDENTS I 
FER TEATRE PEL 
POBLE AL 
CARRER”

Tot i ser prou coneguts, com explicaries què és Kam-
pikipugui?
Som una entitat de teatre que es va crear el 1998 a partir de 
gent sorgida d’un altre grup que va voler crear el seu espai 
independent. En aquell moment, l’Ajuntament ens va ajudar 
molt cedint-nos un local, i així vam començar: amb quatre 
parets i els nens i els pares que ens van donar suport.

Quins factors diferencien Kampikipugui de qualsevol 
altre grup de teatre?
El primer és que no tenim teatre, per la qual cosa sempre es-
tem predisposats a actuar al carrer. No ens fa res fer activi-
tats a l’aire lliure, al contrari d’altres grups que prefereixen 
tenir un espai fix amb escenari i cadires. Nosaltres amb qual-
sevol cosa ja fem.

El fet d’actuar al carrer marcarà molt el tipus d’especta-
cle que oferiu.
És clar. Ens hem d’inventar la manera de tenir atrezzo, un 
escenari, cadires perquè segui la gent, la llum i el so, però ens 
espavilem i ens va prou bé.

El 2019 l’entitat va complir 20 anys. Creus que heu asso-
lit els objectius originals?
Sí. Els hem assolit en el sentit que volíem ser una entitat molt 
independent, treballar molt pel poble i poder accedir a tot-
hom fent teatre al carrer. L’únic que hem hagut de deixar una 
mica enrere ha estat el concepte d’escola de teatre.

A una entitat amb la vostra activitat, la crisi sanitària us 
deu afectar molt.
I tant! Amb aquesta situació hem tingut una aturada en sec. 
Tot i això, vam fer la participació de Festa Major en vídeo 
amb els nens, hem pogut fer la benvinguda als Reis i ara una 
actuació per Carnestoltes. Però són coses petitones: si no po-
dem assajar i no ens podem reunir, no podem preparar res 
més gros.

Però com diu la dita, l’espectacle ha de continuar.
Sí, sí. No parem. Tenim una obra de teatre en preparació que 
reprendrem quan es pugui. A banda, tenim moltes coses fi-
xes: al setembre ja comencem amb la Marató de TV3, obres 
de teatre, participem en el Carnestoltes, en la Festa major, els 
Reis...

Alguna d’aquestes activitats és la vostra favorita en el 
calendari?
L’actuació estrella és a la Festa major perquè hem participat 
sempre molt en el Desembarcament pirata. Tot i això, fem el 
pessebre vivent durant la cavalcada de Reis des que vam co-
mençar i fa molts anys que participem en la Marató de TV3.

Quanta gent forma part de Kampikipugui?
Tothom que vulgui pot formar part de l’entitat. Tenim una 
vintena d’adults que actuen, i també hi ha les persones que 
col·laboren fent els vestits i l’atrezzo, i després hi ha 6 o 8 nens 
i nenes que participen en les actuacions. Amb tot, quan ar-
riben el desembarcament o el pessebre vinent ve molta més 
gent a col·laborar amb nosaltres.

Els petits els considereu una pedrera de cara al futur de 
l’entitat?
Esperem que sí! Hem tingut gent jove que algunes vegades 
ha agafat responsabilitats d’algunes actuacions, però costa 
que tinguin compromís estable. Esperem que algú ens agafi 
el relleu i ens puguem retirar nosaltres.

Quins projectes més immediats teniu per quan arribi 
una certa normalitat?
Som un grup molt estable i el que volem és trobar-nos, pas-
sar-nos-ho bé i actuar tant com puguem. Aleshores, quan 
puguem reunir-nos, activarem l’obra de teatre que tenim en 
marxa i recuperarem Marató de TV3 i Festa Major, etc., però 
com ho fèiem abans de la pandèmia. I, a més, col·laborar amb 
l’Ajuntament amb allò que ens demanin, fent tot el que podem. 

SÍLVIA TORRES. PRESIDENTA I DIRECTORA DEL GRUP DE TEATRE KAMPIKIPUGUI

PR E M I A N E N CS  
P R E M I A -
N E N Q U E S


